
 

 Číslo materiálu: 1 / 02 

Komise: pro informační technologie 

Datum: 28. 2. 2019 

Přítomni: 

 

 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Aleš Kerner, Ladislav Čermák (za MěÚ), Lukáš 

Jelínek, Radim Fedorovič, Ladislav Šorčík, Patrik 

Šimůnek, Jan Štěpnička, Ondřej Knapp, Přemysl 

Jiřík, Vít Šnajdr (host – místostarosta), Martin 

Běhounek (host – sportovní komise, bod Různé) 

 

Alexandr Špalek, Tomáš Mottl 

 

Zdeněk Honek 

Člen RM: není 

Příští jednání: 4. 4. 2019 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 28. 2. 2019. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Otevřená města 
26. 2. 2019 proběhla konference OM s účastí dvou členů komise (Lukáš Jelínek, Ladislav 

Šorčík). Oba popsali průběh konference a jednotlivé přednášky. Univerzita Pardubice provedla 

průzkum webové komunikace obcí nad 1000 obyvatel s občany. Podle poskytnutých dat nemá 

Kutná Hora na webu žádnou z možných metod pro hlášení závad – protože se v době 

průzkumu používala aplikace Lepší místo, je zjevné, že nebylo možné se z webu do aplikace 

nijak jednoduše dostat. Dalším důležitým poznatkem je relativně vysoký průměrný věk 

obyvatel, což nespadá do působnosti komise pro IT, měly by se tomu věnovat jiné komise 

(hlavně pro strategický rozvoj). Na příští jednání ZM je přislíbena účast zástupce OM, 

předběžně by to mohl být Ondřej Profant, předseda výboru OM a zároveň poslanec PS PČR. 

2. Lepší místo - Zlepšeme Česko - Mobilní rozhlas 
20. 2. 2019 proběhla prezentace Mobilního rozhlasu (aplikace propojená se Zlepšeme Česko, 

kam byla začleněna data z bývalého Lepšího místa) za účasti člena komise (Lukáš Jelínek), 

starosty, obou místostarostů a zástupce oddělení informatiky. Podle prezentace se aplikace 

jevila zajímavě, problémem je ale dost vysoká cena (120 tisíc ročně bez DPH). Ladislav 

Čermák analyzoval administrátorskou část a zjistil řadu problémů z uživatelského pohledu. 

Komise se usnesla, že do příští schůze provede průzkum trhu (zodpovídá Ladislav Šorčík), 

následně analyzuje jednotlivé možnosti a navrhne další postup. 

3. Rozvoj městských webů 
Komise sestavila seznam věcí, které je vhodné řešit v každém případě a které by se měly řešit 

podle výsledků ankety. 

V každém případě by se měly řešit: 

a) formulář a kontakty pro hlášení závad 

b) funkčnosti mobilní verze (chování menu) 

c) odkazy ze záhlaví webu: opravit "mapu cílů", zrušit nepoužívaný pinterest 

d) oprava hlášení o nových článcích (e-mail) 

Pro anketu připravit: 

a) kalendář: zvýraznění ve struktuře, aktualizace / redakce obsahu 



b) ověřování a platba místních poplatků 

c) zpřehlednění menu, redesign webu 

Lukáš Jelínek doladí formulaci jednotlivých položek ankety, Ladislav Čermák vytvoří 

anketu na webu města a dohodne s příslušnými odbory MěÚ (kultura, eko) zafinancování 

propagace ankety (3 týdny, rozpočet 500-1000 Kč). Po skončení kampaně oddělení 

informatiky poptá implementace a vyžádá ocenění, následně se objedná implementace. 

Členové komise do příští schůze promyslí vhodnou propagaci integrovaného kalendáře 

(určitě Kutnohorské listy, promyslet další možnosti). 

2. Konsolidace domén, hostingů a služeb 
Komise se usnesla, že se aktualizuje dokument mapující situaci (provedou Lukáš Jelínek a Aleš 

Kerner) a následně se naplánuje další postup. V první fázi se vyřeší především oprava údajů u 

domén. 

3. Rozklikávací rozpočet 
Podle informací z Uherského Brodu je napojení na systém CityVizor (vyvinutý ministerstvem 

financí a nyní spravovaný Otevřenými městy) řešeno ručním přenosem dat, který je i podle 

testů provedených na kutnohorském MěÚ poměrně časově náročný. Dodavatel ekonomického 

systému Fenix (Asseco) nebude implementovat podporu pro automatizovaný export. Komise 

proto doporučuje využít řešení formou modulu do systému Fenix; podklady pro pořízení zajistí 

oddělení informatiky ve spolupráci s ekonomickým odborem, po schválení RM by proběhlo 

nasazení/implementace. 

4. Hlasovací systém 
Technické požadavky komise řešila v e-mailové konferenci. Ladislav Čermák pošle finální 

verzi se zapracováním výstupů z diskuse, následně by se pokračovalo v zadání zakázky. 

5. Vstupenkový systém v MTD 
Vstupenkový systém Colosseum použitý v Městském Tylově divadle (včetně kina) trpí 

problémem s e-mailovými zprávami, aktuálně to MTD řeší s dodavatelem systému (Perfect 

System). Komise se usnesla, že se správou serveru pomůže oddělení informatiky – vyřeší 

společně Ladislav Čermák a Aleš Kerner, s důrazem na co nejdřívější nastavení e-mailu 

(SMTP) přes poštovní server města; ohledně SMTP poradí Lukáš Jelínek. 

6. Přístupové body WiFi  
Aleš Kerner informoval komisi, že byl dnes zprovozněn přístupový bod na hlavním vlakovém 

nádraží a těsně před dokončením je zprovoznění bodu u chrámu sv. Barbory. 

7. Parkoviště u trafostanice 
Jan Štěpnička upozornil, že je chybou platit vícepráce způsobené nedbalostí projektanta 

(nedostatečné zjištění stavu inženýrských sítí). Komise doporučuje, aby RM v budoucnu takové 

vícepráce neschvalovala. Nedostatečnou informovanost komise o investičních akcích by mělo 

vyřešit usnesení RM navržené na minulé schůzi. 

8. Geovap / Fenix 
Nájmy městských bytů jsou v současné době řešeny v SW od Geovapu (dodavatele spisové 

služby), to z hlediska propojení na ekomiku nevyhovuje. Oddělení informatiky společně s 

dalšími složkami úřadu řeší se přechod na modul pro ekonomický systém Fenix. Komise s 

tímto postupem souhlasí jako s nejvhodnější cestou vzhledem ke všem souvislostem. 

9. Smart City 
Proběhla diskuse na toto téma, Jan Štěpnička zpracuje základní dokument, který pošle do mailu 

pro další práci komise na tomto tématu. Následovat musí výběr témat, která jsou pro KH 

aktuální, vhodné a přínosné (zřejmě nutné schválit v RM). Pravděpodobně bude nutné 

naplánovat v několika krocích s ohledem na zřejmou různorodost budoucích témat, jejich 

časovou a finanční náročnost a v neposlední řadě také na připravenost „infrastruktury“ KH. 

Následovat bude vždy výběr dodavatele v rámci naplánovaných a schválených prací spojených 

s analýzou, studiemi proveditelnosti, vlastními projekty, atd. 



10. Informování o poplatcích atd. 
Proběhla diskuse, Ladislav Šorčík ostře nesouhlasí s tím, že se nebudou posílat složenky na 

poplatky, nesouhlasí i další členové komise. Na základě námětů od občanů navrhl Lukáš 

Jelínek možnost o poplatcích apod. informovat nejen e-mailem, ale i do datové schránky (podle 

většiny členů komise je to neperspektivní, vzhledem k rozšíření datových schránek mezi 

občany). 

11. Různé 
Ladislav Čermák informoval o plánech firmy T-Mobile vybudovat pod částí města (hlavně 

sídliště) optickou síť – s tím, že má město možnost přípolože pro nekomerční účely. Proběhla 

diskuse, komise doporučuje nedělat přípolož (ve většině dotčených oblastí už město optické 

kabely má); rozhodování se neúčastnili Aleš Kerner a Radim Fedorovič (střet zájmů). Komise 

považuje záměr firmy za kontroverzní. Hlavními výhodami zvýšení konkurence (a tedy možné 

snížení cen internetového připojení v části města) a na některých místech zvýšení kvality 

dostupného připojení, hlavními nevýhodami zásah do chodníků a ulic (zhorší jejich stav) a 

ohrožení ekonomické stability místních poskytovatelů připojení (s následným zvýšením ceny 

po likvidaci konkurence). 

 

Schůzi komise navštívil Martin Běhounek, člen sportovní komise, s žádostí o spolupráci na 

přípravě 3. etapy výstavby sportovní haly na Klimešce (datové sítě, výsledkový panel). 

Spolupráci se sportovní komisí budou zajišťovat Aleš Kerner, Ladislav Šorčík a Radim 

Fedorovič. Kromě 3. etapy bude nezbytné urychleně vyřešit chlazení serverovny v hale. 

 

Komise se usnesla na tom, že se její příští schůze uskuteční 4. dubna 2019. Čas začátku bude 

posunut na 18:30 hodin. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 411/19 k zápisu komise pro informační technologie 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 28. 2. 2019. 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  
 


